
 
Zápis č. 7/2008 (31) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 2. 7. 2008 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, 
CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., 
T. Javořík(celkem 7 členů AS ) 

Omluveni: Bc. M. Borovian, Ing. V. Gerlich , Ing. E. Kvasnicová 
Hosté: prof. Vašek, doc. Adámek, Dr. Ostravský 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu složení Disciplinární komise. 

4. Projednání návrhu s měrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy. 

5. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty. 
 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek. 

• Je nutné změnit vedení knihy oprav – doc. Sysel  přislíbil, že během prázdnin bude 
pracovat na vytvoření el. knihy oprav. 
 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Prod. Adámek informoval o tom, že úspěšně proběhla konference FELAPO 2008. Dále prod. Adámek 
upozornil, že je k dispozici tištěná i elektronické verze Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 
2007. Tištěná verze je k dispozici v omezeném nákladu.  
Děkan FAI podal informaci o průběhu přijímací řízení do DPS. Přihlásilo se 45 žadatelů, 
k přijímacímu řízení se dostavilo 42 žadatelů. Žadatelé byli jak z řad studentů UTB, tak z jiných 
vysokých škol, což je pozitivní trend. Dále děkan připomněl, že se připravuje, pro větší motivaci 
studentů, kreditní systém pro DSP.  
 
ad 3) Projednání návrhu složení Disciplinární komise. 

Z důvodu ukončení funkčního období Disciplinární komise je nutné projednat návrh nového 
složení této komise. Prod. Ostravský podotkl, že disciplinární komise neprojednávala v uplynulém 
funkčním období žádný přestupek. Disciplinární komise je navržena v tomto složení:  
RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, Ph.D., Pavel 
Sousedík, Petr Pozdník, Ing. Vladimír Gerlich.  
Nikdo z členů AS neměl ke složení DK připomínky. 
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Návrh usnesení AS FAI  31/1 
AS FAI schválil návrh děkana na jmenování členů Disciplinární komise v tomto složení: RNDr. 
Jan Ostravský, CSc., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, Ph.D., Pavel Sousedík, 
Petr Pozdník, Ing. Vladimír Gerlich.  

Hlasování 
Pro:  7 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 31/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh na jmenování členů Disciplinární komise v tomto složení: 
RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, Ph.D., Pavel 
Sousedík, Petr Pozdník, Ing. Vladimír Gerlich.   

 
ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy. 

Prod. Ostravský informoval AS FAI o průběhu přijímacích zkoušek do bakalářských studijních 
programů. Informoval o počtech přihlášených a přijatých studentů. Vzhledem k tomu, že 
normativ pro FAI v Bc. studiu je 998 studentů a tento počet zatím není dosažen, bude vyhlášeno 
2. kolo přijímacího řízení. Prod. Ostravský předložil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2008/2009 pro bakalářské studijní programy. 
V následující diskusi bylo poukázáno na několik formálních chyb. Všechny připomínky budou 
do konečného znění směrnice zapracovány a o jejím schválení se bude hlasovat elektronicky až 
po zasedání kolegia děkana, kde se rozhodne o tom, zda bude zřízeno detašované pracoviště 
v Praze pro obor BTSM v kombinované formě studia. Výsledky elektronického hlasování budou 
zveřejněny v příloze k tomuto zápisu. 
 
ad 5) Různé 

• Dr. Milan Navrátil informoval o problémech v komunikaci s firmou, která stavěla budovu 
FAI. Děkan FAI tuto informaci potvrdil a podotkl, že s firmou je vedena komunikace na 
úrovni kvestora. 

• Děkan FAI informoval o nových dislokacích na U3 (Růmy), kde budou umístěni studenti 
DSP. 

• Doc. Sysel poukázal na problém zatékání střechou při větších deštích. Je nutno nahlásit 
správci budovy. 

• Doc. Sysel otevřel debatu týkající se znění Licenčních smluv. Tento problém navrhne děkan 
FAI k projednání na kolegiu rektora. 

 
Termín příštího zasedání AS FAI bude stanoven dle potřeby v měsíci září.  
 
Ve Zlíně dne 10.7.2008 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D 

 
 
 

 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


